
OSNOVNA ŠKOLA ANTUNA MIHANOVIĆA PETROVSKO 
 
                                                  ODLUKE S  26. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 
 

Održane  dana 8. 4. 2021. godine s početkom u 17 : 00 sati .   

NAZOČNI: 

Članovi Školskog odbora:  Marina Puljko Kulfa, ,  Bojan Podgajski, Krešimir Presečki, 

Ankica Perković Kranjčec, Katarina Muranić 

Nisu nazočni: Mirko Hršak, Tina Zorko. 

Ostali nazočni: Andrijana Osredečki, ravnateljica, Marija Levak, tajnica ( u svojstvu 

voditelja Zapisnika) 

Predstavnici Osnivača:  

Župan Krapinsko-zagorske županije, g. Željko Kolar                                         

Pročelnica UO za obrazovanje,kulturu…, gđa Mirjana Smičić  Slovenec 

Predstavnik Općine Petrovsko (načelnik) Stjepan Krklec 

Predstavnik   

Utvrđen je i razmatran sljedeći 

 
                                                    DNEVNI RED 
 
1. Informacije o izvršenim  ( završnim ) radnjama  na  ishođenju  projektno-tehničke 
dokumentacije za izgradnju školske sportske dvorane, (Župan, g. Ž. Kolar, Stjepan Hršak) 
2. Prihvaćanje Zapisnika s 25. sjednice 
3. Revizija knjižnične građe (odluka, imenovanje  Povjerenstva) 
4. Realizacija i Financijsko izvješće za 2020. godinu s izvršenjem FP-a 
5. Aktualne informacije (ravnateljica) 
 
 
 
Donesene su sljedeće 

O D L U K E-  ZAKLJUČCI 

Ad-1) 

 Jednoglasno se prihvaća  Zapisnik s 25.  sjednice Školskog odbora. 

Ad-2)  

Ispred  Poslovnog subjekta  HršakHršak inženjer Stjepan  Hršak uvodno izlaže  koje su 

radnje poduzete i što je učinjeno  vezano uz postupak ishođenja izmjene Projektne 

dokumentacije za izgradnju školske sportske dvorane iz 2012. godine, a vezano uz zaključak s 
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prethodne sjednice. Informira nazočne kako je dana 6.4. izdana Izmjena i dopuna lokacijske 

dozvole za izgradnju dvorane  s završenim popratnim  projektima i elaboratima i  onima koji su u 

tijeku, a trebaju biti završeni idući tjedan,  kako bi se pokrenuo zahtjev za potvrdu Glavnog 

projekta -građevinska dozvola, a  koja bi se trebala ishoditi do 1. 5. 2021. godine. Na raspravu 

nadovezuje se Župan, g. Željko Kolar. Konstatira da je važno da radnje idu svojim tijekom 

kako je i predviđeno. S potrebnim elaboratima i projektima g. Hršak će se javiti u Službu JN-e 

Županije kako bi se počelo s pripremama za postupak javne nabave za izvođenje radova, a koji bi 

prema procjeni  Župana počeli u 9-om ili  početkom 10-og mjeseca ove godine, ukoliko postupak 

javne nabave  radova  protekne bez zastoja (žalbi), pa bi prema tome u roku od godinu dana 

mogli očekivati i završetak radova. 

S obzirom da u financijskoj omotnici koja je još uvijek na snazi, nije bila mogućnost izgradnji 

sportskih dvorana, Županija je osigurala sredstva u ovoj godini za početak radova na izgradnji. 

Na upit Župana, g. Kolara o osiguranim sredstvima od strane Općine, v.d. načelnika g. Stjepan 

Krklec odgovara da Općina nije napravila rebalans proračuna vezano uz sufinanciranje dvorane, 

ali će za 2022. godinu  osigurati sredstva  kako je i dogovoreno. Ono što Županija očekuje je da ili 

kroz mehanizam za oporavak i otpornost ili kroz novu financijsku omotnicu vlada ispregovara 

mogućnost da se preko EU fondova sufinanciraju izgradnje sportskih dvorana i tada će Županija 

kao osnivač škola izboriti se za taj način financiranja, a u obzir bi mogla doći i dogradnja škole. 

Obzirom da Škola ima građevinsku dozvolu za dogradnju trebala bi ući u prvih 5 projekata na 

području Županije. 

Ad-3)  

O provođenju revizije i otpisa knjižnične građe Školske knjižnice. 

 Za članove Povjerenstva imenuju se: 

1. Jasenka Marmilić, stručna suradnica knjižničarka (predsjednica) 

2. Nevenka Vodolšak – Pavić, stručna suradnica eduk. rehabilitatorica (članica) 

3. Brankica Matijašec, učiteljica Hrvatskog jezika (članica). 

 

Nakon izvršene revizije Školskom odboru podnijet će se Izvješće. 

 

Ad-4) 

Usvaja se  jednoglasno Financijsko izvješće  za razdoblje 1.1.-31.12. 2020. godine. Te 
izvršenje Financijskog  plana za 2020. godinu. 
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Ad-5) 

 

Kako nije bilo pitanja i prijedloga ravnateljica daje slijedeće informacije: 

 Od 12.4. nastava se nastavlja normalno u razredu za sve učenike po modelu A 

 Radovi na sanaciji igrališta u Petrovskom i Slatini završeni su. Radove u matičnoj školi 
financirala je Županija , a u Područnom razrednom odjelu Slatina Općina Petrovsko, s 
tim da je na ulazu u PRO Slatina postavljena rampa radi sigurnosti učenika, kako prostor 
ne bi služio kao parkiralište mještana. 

  Nastavlja se sa sudjelovanjem u procesu eko-škole jer će članarinu platiti Županija. 

 Općina je dotirala iznos od 4.000 kuna za potrebe školske kuhinje. 

 Zatražena je ponuda troškovnika za sanaciju fasade u PRO Slatina 

 Izvode se radovi  na el. uređajima u PRO Slatina  vezano uz  e-škole radi uređenja 
pametne učionice. 

 Još uvijek nije dozvoljen ulazak roditeljima u školu radi epidemioloških uvjeta. 

 

 

 

 

KLASA: 003-06/21-01/3 

URBROJ: 2140/03-380-23-21-3 

 

Voditelj Zapisnika:  

Marija Levak,  s.r.                                                                             Zamj. predsjednice ŠO-a:  

                                                                                                              Katarina Muranić, s.r. 

 

 

 


